
چهارشنبه / 3 آبان 1402 / شماره 5492 www.ebtekarnews.comایرانزمین

7
اخباراخبار

مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز 
مارون گفت:

دانش فنی نخبگان صنعت نفت ، 
پیشران توسعه است

مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون 
ازدیاد  تجارب  انتقال  و  نظر  تبادل  سمینار  در 
برداشت از مخازن که به میزبانی این شرکت برگزار 
شد، دانش فنی نخبگان صنعت نفت  را غنی و 
فناوری  صاحبان  با  آن  تسهیم  و  خواند  روزآمد 
های نوین را پیشران توسعه این صنعت دانست.    
فوق  سمینار  میزبانی  از  ناصری  قباد  مهندس 
الذکر که جهت بررسی روش تزریق آب با هدف 
نمایندگان  حضور  با  مخازن  از  برداشت  ازدیاد 
دهنده  ارائه  عنوان  به  روسیه  سایوزخیم  شرکت 
و بیش از 150 کارشناس و پژوهشگر از صنعت 
نفت، دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی سراسر کشور  
برگزار شد ابراز خرسندی کرد و گفت: چشم انداز 
همکاری با شرکت های بین المللی از کشورهای 
دوست، امید بخش است و امید می رود با تسهیم 
دانش، همکاری و انجام پژوهش های هدفمند، 
ازدیاد برداشت به عنوان یک راهبرد برای افزایش 
میزان تولید، جایگاه ویژه صنعت نفت کشورمان 
را بیش از پیش ارتقاء بخشد.  مدیر پژوهش و 
فناوری شرکت ملی نفت ایران، هدف از برگزاری 
این سمینار را سرعت بخشی به اجرای طرح ازدیاد 
برداشت از مخازن به میزان 900 هزار بشکه در روز و 
رسیدن به نرخ تولید کلی 5/7 میلیون بشکه در روز 
اعلام کرد و اظهار داشت: از 2 سال پیش تاکنون 
پایلوت های میدانی ازدیاد برداشت را طراحی و اجرا 
 )TRL(کرده ایم تا بتوانیم سطح 6 آمادگی فناوری
را تثبیت و به عنوان یک کشور صاحب فناوری در 
عصه های بین المللی معرفی شویم.  دکتر مهدیا 
مطهری افزود: با کمک بخش های دانشگاهی و 
از این رویکرد را به صورت  دانش بنیان، بخشی 
پایلوت روی 8 مخزن که 6 مخزن آن تحت راهبری 
مناطق نفتخیز جنوب است، اجرا کردیم اما با توجه 
ازدیاد  در  سایوزخیم  شرکت  درخشان  سابقه  به 
برداشت پایه آبی، تصمیم گرفتیم با برگزاری این 
سمینار، تجارب و داشن موجود میان دانشگاهیان 
و کارکنان صنعت نفت و شرکت روسی به اشتراک 
های  فناوری  با  موجود  فاصله  تا  شود  گذاشته 
پیچیده جهان  را کمتر کنیم که خوشبختانه در گام 
نخست امروز یک سمینار با کیفیت بین المللی 
به میزبانی شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون 
برگزار شد.  وی یادآور شد: در مراحل بعدی، یک 
کارگاه آموزشی برگزار خواهد شد، از یکی از مخازن 
روسیه که تحت این روش راهبری می شود بازدید 
از  یکی  بر  به صورت مشترک  نهایت  و در  کرده 
مخازن خودمان کار خواهیم کرد.  شایان ذکر است 
شرکت سایوزخیم)Sojuzchim Export( روسیه 
در حال حاضر راهبری توسعه بیش از 114 میدان 

نفتی را در سراسر جهان عهده دار است.

 تعامل مدیران عامل شرکت 
گاز ومدیرکل فنی و حرفه ای         

استان گلستان
 در راستای توانمندسازی پرسنل شرکت گازوبا 
پتانسیل های  از ظرفیت ها و  هدف بهره مندی 
بین  نشستی  ای،  وحرفه  فنی  کل  اداره  بالای 
و حرفه  فنی  ومدیرکل  گاز  عامل شرکت  مدیران 
این نشست  گردید.در  برگزار  گلستان  استان  ای 
و  گاز  بین شرکت  نامه همکاری  تفاهم  پیرو  که 
فنی و حرفه ای استان درخصوص دقت به مبحث 
آموزش و تسهیل در کسب دانش و ارتقا سطح 
تفاهم  شد،طرفین حسب  انجام  کارکنان  مهارت 
نامه منعقده  با محوریت همکاری آموزشی پیرامون 
هم افزایی و استفاده از توانمندی داخلی وهمچنین 
تبادل  استانی  درون  متعدد  های  کارگاه  تشکیل 
نظر کردند.  دراین نشست، مدیر عامل شرکت 
تفاهم نامه  این  ازعقد  استان گلستان ،هدف  گاز 
حرفه ای  و  مهارتی  آموزشی  دوره های  اجرای  را 
متناسب با استانداردهای مصوب سازمان آموزش 
فنی و حرفه ای کشور و شرکت ملی گاز ایران و در 
راستای توانمندسازی نیروی ماهر و شاغلان بخش 
پیمانکاری شرکت گاز دانست. درپایان نیز طالبی 
مدیرعامل شرکت گازو کرایلو مدیرکل سازمان فنی 
و حرفه ای استان ضمن تاکید بر رعایت دقیق مفاد 
تفاهم نامه، اجرای آن را باعث افزایش کارایی و به 
روز شدن دانش، مهارت و بهره وری نیروهای فنی 

و تخصصی شرکت گاز دانستند.

مرمت یکی دیگر از آثار تاریخی صنعت  
نفت با همت نفتی ها؛

پل خاطره انگیز و نفر رو دَك دَكو 
مسجدسلیمان ترمیم و بهسازی شد

اهواز –سید رسول محمدی : پل معلق خاطره 
انگیز و نفر رو موسوم به “دکَ دکَو” که 2 منطقه 
پرجمعیت نفتون و پشت برج را به هم متصل می 
سازد با همت شرکت نفت و گاز مسجدسلیمان 

ترمیم و بهسازی شد.
مسئول موزه نفت مسجدسلیمان با اعلام این 
خبر افزود: این اقدام به دنبال بریدگی کابل های 
نگهدارنده پل در اثر خوردگی شدید و خطر بروز 
حادثه برای رهگذران، به درخواست اداره میراث 
فرهنگی،صنایع دستی و گردشگری شهرستان و 
اهالی منطقه با اعتباری معادل یک میلیارد و 200 

میلیون ریال انجام شد.
این  مرمت  عملیات  افزود: طی  کاوش  فرید 
پل قدیمی و خاطره انگیز که با هماهنگی اداره 
میراث فرهنگی و نظارت اداره خدمات مهندسی 
این شرکت انجام شد، سیم های بکُسِل فرسوده 
سایز 26 با سیم های نو سایز 29 تعویض، نرده 
های جانبی نصب و تکمیل، قلاب های آویز محکم 

نصب  و ورق کف پل ترمیم شد .
اوایل  در  نفر رو  پل کابلی  این  است  گفتنی 
دهه 20 خورشیدی توسط شرکت نفت ایران و 
انگلیس جهت ارتباط 2 منطقه کارگری نشین و 
پرجمعیت نفتون و پشت برج احداث شد و با 
گذشت سال های طولانی همچنان مورد استفاده 
شهروندان قرار دارد. بدلیل کابلی و معلق بودن، 
دچار  عابرین،پل  عبور  حین  در  پل  میانه  در 
تکان هایی می شد که در گویش محلی به این 
تکان و لرزش، دکَ زدن گفته و برهمین اساس 
پل مزبور را دکَ دکَو ) لرزان ( گفته و می گویند.

شهردار کرج:
 در دوره تحقق مطالبات دیرین 
پاکبانان و سبزبانان قرار داریم

اعضای  حمایت های  با  گفت:  کرج  شهردار 
شورای شهر، در دوره تکریم و تحقق مطالبات 
دیرین پاکبانان و سبزبانان خدوم قرار داریم که 
ارائه خدمات بیمه تکمیلی به عزیزان و اعضای 
مفتخرم  و  است  آن  جمله  از  خانواده هایشان 
اعلام کنم که طرح طبقه بندی مشاغل پاکبانان 
بر اساس سابقه کار نیز برای نخستین بار در 
تاریخ مدیریت شهری این کلانشهر آغاز شده 
است. مهرداد کیانی اظهار کرد: با هدف تحقق 
با  همسو  و  زدایی  تبعیض  و  پرسنلی  عدالت 
بندی  رتبه  طرح  شهری،  مدیریت  وعده های 
به  کاری  سابقه  اساس  بر  پاکبانان  مشاغل 
صورت پایلوت در منطقه ۳ آغاز شده و از این 
بی ادعا  خادمین  این  به  پرداختی  میزان  پس، 
و  سابقه  کم  اقدامی  و  داشت  خواهد  افزایش 
بسیار خوب به شمار می رود. وی افزود: پیش 
پاکبانان خدوم  سابقه خدمتی  افزایش  این  از 
دارای قرارداد با پیمانکاران تامین نیرو تاثیری در 
حقوق آنها ایجاد نمی کرد که در مقایسه با سایر 
نیروهای شهرداری اجحاف بزرگی در حق آنها بود 
که با مصوبه شورای شهر، در آینده ای نزدیک این 
تبعیض پایان می یابد و سابقه کاری پاکبانان در 

میزان حقوق شان تاثیر مستقیم خواهد داشت.
ریال  میلیارد   ۳20 تخصیص  از  مسئول  این 
سال  در  پاکبانان  مشاغل  بندی  طبقه  جهت 
علاوه  همچنین  کرد:  عنوان  و  داد  خبر  جاری 
بر برقراری پوشش خدمات بیمه تکمیلی برای 
رغم  به  و  شهر  خدوم  سبزبانان  و  پاکبانان 
محدودیت های قانونی اما ما در مقام کارفرما و 
مشابه با نیروهای رسمی، نیمی از حق بیمه را 
پرداخت می کنیم که گرچه با بار مالی مضاعفی 
همراه بوده اما بنا داریم تا شأن عزیزان و تکریم 
ارائه می کنند، در ریل  خدمات شایسته ای که 
از  تشکر  با  کیانی  شود.  محقق  عمل  و  اقدام 
مطالبه گری رسانه ها در خصوص توجه به ایمنی 
کاری پاکبانان و سبزبانان، وقوع برخی حوادث 
در حین کار برای ایشان را موجب تأسف خواند 
حوزه های  به  خصوص  این  در  بنده  گفت:  و 
مربوطه تذکرات جدی داده و بر عمل پیمانکاران 
به تعهدات کامل خود در خصوص تهیه البسه، 
تجهیزات، ماشین آلات و امکانات مورد نیاز تاکید 
نموده ام و در موارد متعدد با تخلفات و کم کاری 
پیمانکاران متخلف برخورد قانونی هم شده است.

و  ساخت  زمان  در  مختلف  دلایل  به  متأسفانه 
ساز اماکن ورزشی در جای جای فارس، شهر شیراز 
نتوانسته سهم قابل قبولی متناسب با جمعیت شیراز 
از این ساخت و سازها توسط وزارتخانه و اداره کل 
اکنون هم مشکل  ورزش و جوانان داشته باشد و 
معضلات  از  یکی  ورزشی  اماکن  ایجاد  برای  زمین 

کلانشهر شیراز است.
اما همین میزان سرانه اندک نیز اگر همت و تدبیر 
به  شاید  نبود،  شیراز  شهر  سوم  اسلامی  شورای 
میزانی به مراتب کمتر بود.در آن مقطع زمانی حضور 
چند عضو ورزشی و ورزش دوست در شورای سوم 
شهر شیراز باعث گردید تا مصوبه ساخت سالن های
ورزشی در مناطق مختلف شهر مصوب و شهرداری 

مکلف به ساخت سالن ها گردید.
البته از آن زمان تا کنون چندین و چند برابر مصوبه 
شورای سوم فضای ورزشی توسط شهرداری شیراز 
ساخته شده و در اختیار شهروندان شیرازی قرار دارد 
اما غرض این است که آنها طلایه دار این راه شدند. 
به جرأت می توان گفت اگر اماکن ورزشی شهرداری 
شیراز  در  ورزشی  سرانه  وضعیت  نبود،  شیراز  در 
اکنون بود و خوشبختانه همت  از  به مراتب بدتر 
از مشکلات سرانه ورزشی  عالی شهرداری بخشی 

شهروندان شیرازی را مرتفع ساخت.
شهرداری شیراز در طول سال های اخیر گام های 
ارزشمندی در زمینه افزایش سرانه ورزشی شیراز و 
توسعه ورزش شهر برداشته است که جای تقدیر و 
تشکر دارد.در هفته تربیت بدنی نیز شهرداری شیراز 
برنامه های مختلفی را اجرا می نماید که اولین آن 
پیاده روی خانوادگی با حضور جمعی از شهروندان و 
کارکنان شهرداری شیراز بود. به مناسبت گرامیداشت 
با حضور  خانوادگی  پیاده روی  بدنی  تربیت   هفته 
جمعی از شهروندان و کارکنان شهرداری شیراز در 
ارتفاعات کوه نور دروازه قرآن و به همت اداره رفاه 
کارکنان شهرداری این کلان شهر برگزار شد. این آیین 
در راستای حفظ سلامت و ترویج ورزش های همگانی 
با حضور آیت ا... دژکام نماینده ولی فقیه دراستان 
فارس و امام جمعه شیراز، رئیس و جمعی از اعضای 
شورای اسلامی شهر، شهردار، معاونین، مدیران و 

خانواده بزرگ شهرداری شیراز برگزار شد.
 استمرار فعالیت های ورزش همگانی با هدف ایجاد 

نشاط اجتماعی
نماینده ولی فقیه در فارس در پایان طی سخنانی 
توسعه  و  استمرار ورزش  تدابیر لازم در جهت  بر 
و  سلامت  تقویت  به منظور  ورزشی  فعالیت های 
در  ولی فقیه  نماینده  کرد.  تأکید  اجتماعی  نشاط 
هفته  تبریک  با  شیراز  امام جمعه  و  فارس  استان 
تربیت بدنی اظهار امیدواری کرد: این چنین اقدامات 
با هدف ایجاد نشاط اجتماعی و سلامت افراد جامعه 
پر تکرار باشد  . آیت ا... دژکام با تصریح بر حدیثی از 
امام سجاد)ع( مبنی بر استمرار در کارها بیان کرد: 
هر کاری هرچند کوچک اما استمرار داشته باشد، از 
این رو باید مردم در امر ورزش با هدف حفظ سلامت 

خود استمرار را سرلوحه خود قرار دهند. او گفت: 
فعالیت های  مختلف،  جهات  در  شیراز  شهرداری 
چشمگیری انجام می دهد که ازجمله آن در مورد 

ورزش های همگانی است که کار خوبی است.
 شهردار شیراز و مسئولین امر ورزش در فارس 

برنامه و تدابیر لازم در جهت توسعه فعالیت های 
ورزشی را در دستور کار قرار دهند

شهرداری  از  تقدیر  ابراز  با  شیراز  امام جمعه   
این کلان شهر به دلیل فعالیت بیش از 50 مرکز و 
کانون در بوستان های این کلان شهر ابراز امیدواری 
کرد: این رسم و فرهنگ با پیگیری مستمر همه در 
شهر بیش ازپیش ترویج داده شود تا همگان بتوانند 
از  دژکام  آیت ا...  باشند.  بهره مند  ظرفیت  این  از 
شهردار شیراز و مسئولین امر ورزش در استان فارس 
خواست تا برنامه و تدابیر لازم در جهت استمرار 
ورزش و توسعه فعالیت های ورزشی را در دستور کار 
قرار داده و در برنامه های مدیریت شهری به صورت 
ویژه در راستای تقویت سلامت و نشاط اجتماعی 

برنامه ریزی شود.
 نقش کلیدی و مهم شهرداری شیراز در توسعه 

زیرساخت های ورزشی
 شهردار کلان شهر شیراز نیز اظهار کرد: امروز ما 

میزبان خانواده بزرگ شهرداری بودیم و این مراسم 
مورد استقبال بسیار خوب خانواده ها قرار گرفت.

 دکترمحمدحسن اسدی گفت: هدف از برگزاری 
در  خانوادگی  و  همگانی  ورزش  ترویج  برنامه  این 
سطح شیراز است و به صورت نمادین برگزار و قطعا 
برگزار  شیراز  شهر  مختلف  محلات  در  برنامه  این 
خواهد شد. این مقام ارشد شهری شیراز با تشکر از 
اداره رفاه شهرداری که به عنوان متولی برگزاری این 
پیاده روی بود، اعلام کرد: ما بر این باوریم که ورزش 
می تواند باعث شور و نشاط و سلامت جامعه شود.

فضای  ایجاد  در  شهرداری  گفت:  دکتراسدی 
ورزشی بسیار فعال بوده و با ایجاد زیرساخت هایی 
مانند سالن های ورزشی، زمین های فوتبال و زمین های 

چمن مصنوعی در این زمینه پیش  رو است.
 شهرداری شیراز با دارا بودن سالن های بسیار خوب 
در مکان های در دسترس توانسته نقش کلیدی و 
مهمی در توسعه زیرساخت های ورزشی در شهر 

ایفا کند 
او   گفت: افزایش سرانه ورزشی و زیرساخت ها در 
شیراز از جمله وظایف اداره کل ورزش و جوانان و 
دولت است، اما شهرداری شیراز با دارا بودن سالن های 
بسیار خوب در مکان های در دسترس توانسته نقش 

کلیدی و مهمی در توسعه زیرساخت های ورزشی 
در شهر ایفا کند. شهردار شیراز تصریح کرد: قصد 
و هدف ما توسعه فعالیت های ورزشی در جامعه و 
خانواده ها است و شهرداری هم به سهم خود در این 

توسعه کوشا است.
 55 ایستگاه ورزش صبحگاهی در مناطق یازده گانه 

شهرداری راه اندازی می شود
 رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین 
نیز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  اهل بیت)ع(  حرم 
گفت: در جلسات محله محوری مقرر شد که 55 
یازده گانه  مناطق  در  صبحگاهی  ورزش  ایستگاه 

شهرداری راه اندازی شود.
محمدرضا هاجری اظهار داشت: بستر کاملا مهیا 
قبیل  از  شیراز  شهر  نقاط  تمام  در  تا  است  شده 
ایستگاه های  بانوان  و  خانواده  باغات  بوستان ها، 
ورزش صبحگاهی فعالیت کند و برای راه اندازی در 

سایر نقاط شهر هم در دست اقدام است.
اقدامات  کنار  در  کرد: شهرداری شیراز  تأکید  او 
فرهنگی برنامه هایی برای ورزش و سلامت و نشاط 
عمومی مردم داشته باشد. قابل ذکر است؛ به رسم 
و  کارکنان  به  قرعه  قید  به  جوایز  تعدادی  یادبود 

خانواده های آنها اهدا گردید.

آیت الله دژکام در پیاده روی خانوادگی شهرداری شیراز مطرح کرد؛

فعالیت های ورزش همگانی با هدف ایجاد نشاط استمرار یابد
بدون شک شهر شیراز از لحاظ سرانه ورزشی یکی از نقاط محروم استان فارس است که مصاحبه اخیر سیدکمال پاک فطرت به عنوان رئیس اداره 

ورزش و جوانان شیراز بر این مهم صحه می گذارد.

شهرداری 
شیراز در طول 

سال های 
اخیر گام های 
ارزشمندی در 
زمینه افزایش 
سرانه ورزشی 

شیراز و توسعه 
ورزش شهر 

برداشته است 
که جای تقدیر 

و تشکر دارد

مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان  شرقی:
ورزشگاه یادگار امام تبریز در صورت تایید وزیر به شهرداری واگذار می شود

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان  شرقی گفت: در صورت موافقت وزارت ورزش و جوانان، ورزشگاه یادگار 
امام تبریز به شهرداری تبریز واگذار می شود.

حبیب ستوده نژاد در جلسه هفتگی شورای شهر تبریز با بیان اینکه در بحث نگهداری چمن این ورزشگاه مشکل داریم، گفت: 
شهردار تبریز طی نامه ای خواستار تحویل گرفتن مجموعه ورزشی یادگار امام شده است که پیرو آن، نامه ای به وزیر ورزش و 

جوانان نوشتم و اگر جواب وزیر مثبت باشد این استادیوم را به شهرداری تحویل می دهیم.
وی اضافه کرد: عملیات بازسازی ورزشگاه یادگار امام به صورت اساسی آغاز شده و اقدامات عمرانی زیادی توسط شهرداری 
همچون ساماندهی مسیرهای منتهی به استادیوم انجام گرفته است. ستوده نژاد همچنین گزارشی از فعالیت های ورزشی انجام 
شده در استان در سالجاری ارایه کرد و گفت: میزبانی از بازی های تیم فوتبال تراکتور در آسیا و لیگ برتر و همچنین تور دوچرخه 

سواری ایران - آذربایجان، از مهم ترین و پرشورترین رویدادهای ورزشی استان بود.
وی با بیان اینکه 45 کشور خارجی برای حضور در تور دوچرخه سواری ایران - آذربایجان اعلام آمادگی کرده بودند، گفت: این تور نیمه  

حرفه ای است و هر تیمی نمی تواند در آن شرکت کند از این رو تنها با حضور 1۳ تیم خارجی و 2 تیم داخلی در این دوره موافقت شد.
ستوده نژاد با اشاره به اینکه تبریز در میان شهرهای استان از نظر ورزسی فقر زیرساختی دارد، ادامه داد: افتتاح ورزشگاه قویدل الغدیر، اتفاق خوبی در حوزه 

ورزش بود و شهرداری تبریز 55 پروژه دیگر در دست اجرا دارد که اتفاق بسیار مهمی است.
وی با اعلام این موضوع که آذربایجان شرقی در حوزه ورزش همگانی رتبه اول کشوری را دارد، اضافه کرد: در حوزه ورزش قهرمانی، وضعیت  ما خوب نیست 

و دلیل آن نیز حمایت نکردن صنایع استان از ورزش قهرمانی است.
وی بازی های آسیایی و المپیک را بزرگترین رویداد در ورزش معرفی و خاطرنشان کرد: در بازی های آسیایی از بابت تیمی، نتایج خوبی گرفتیم و 14 نفر از استان 
نیز در بازی های پاراآسیایی حضور دارند. ستوده نژاد بر لزوم توجه به ورزش بانوان تاکید کرد و متذکر شد: در حوزه ورزش بانوان، 64 درصد کم تحرکی در بین 

بانوان کشور وجود دارد که نیاز است شهرداری تبریز نیز در این حوزه ورود کند.
یکی از برنامه های اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی واگذاری مالکیت ورزشگاه یادگار امام تبریز به دلیل بالا بودن هزینه های نگهداری آن است، 
چندی پیش شهردار تبریز در مصاحبه ای از اعلام آمادگی این مجموعه برای تحویل گرفتن این مجموعه ورزشی خبر داده و اعلام کرده بود که در صورت تحقق 

این امر، اتفاقات خوبی در این ورزشگاه روی خواهد داد. 

در بازدید از کارخانه کلرپارس تبریز عنوان شد؛
محیط زیست آذربایجان شرقی با هیچ واحد تولیدی آلاینده مماشات نمی کند

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی اعلام کرد: این مجموعه بنا به شرح وظایف و ماموریت های 
محوله با هیچ واحد تولیدی و صنعتی آلاینده مماشات نمی کند. شهنام اشتری در بازدید از کارخانه کلرپارس تبریز، افزود: نظارت 
و پایش کارشناسان اداره کل حفاظت محیط زیست استان و ادارات تابعه با توجه به افزایش میزان هر نوع آلاینده  ای بر اساس 
برنامه ریزی جامع و هدفمند به طور شبانه روزی انجام می شود. وی یادآور شد: هیچ گونه مماشاتی با واحدهای آلاینده نداریم 

و در صورت احراز آلایندگی هر واحد صنعتی و تولیدی، در چهارچوب قوانین محیط زیستی به شدت برخورد خواهیم کرد.
اشتری با تاکید بر اهمیت رعایت ضوابط و استانداردهای زیست محیطی در کارخانه ها و واحدهای مختلف تولیدی، اظهار 
کرد: تمام واحدها تحت کنترل مستمر اداره کل حفاظت محیط زیست استان هستند و به صورت مستمر بر روند فعالیت های 

آنان از نظر آلودگی های احتمالی نظارت جدی می شود.
وی ارزیابی زیست محیطی واحد کلر پارس تبریز را در همین راستا برشمرد و ادامه داد: در این بازدیدهای سرزده بررسی رعایت 

الزامات محیط زیستی به طور دقیق و طبق میعارهای علمی مورد سنجش قرار می گیرد.
اشتری هدف از این بازدیدها را بررسی وضعیت زیست محیطی، عملکرد تصفیه خانه و رعایت قوانین و مقررات مرتبط با سلامت محیط زیست واحد صنعتی 
کلر پارس جهت اجرای دقیق استانداردهای ضوابط استقرار واحدهای صنعتی اعلام و اضافه کرد: سایر واحدهای صنعتی استان نیز در آینده با همین روند، 

بررسی میدانی می شوند.
وی با نمونه  گیری از پساب های صنعتی بخش های مختلف کلرپارس و سنجش آزمایشگاهی میزان کمی و کیفی ترکیبات نمونه ها و بررسی فرایند تولیدات 

آن، وضعیت محیط زیستی موجود کارخانه کلر پارس تبریز را مورد سنجش و ارزیابی دقیق قرار داد.
شرکت کلرپارس از شرکت های وابسته به شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا( در تبریز است که یکی از عمده تولیدکنندگان مواد پاک کننده، کلر، 

پرکلرین، آب اکسیژنه، آب ژاول، پارافین کلره، سود سوزآور است که علاوه بر تامین نیازهای کشور، محصولات خود را به سایر کشورها نیز صادر می  کند.
محصولات کلرپارس در صنایعی نظیر آب و فاضلاب، شوینده و بهداشتی، نیروگاه ها، دارویی و غذایی، پتروشیمی، پالایشگاه نفت و گاز، رنگ سازی، کاغذ 
سازی و نساجی کاربرد دارد. این شرکت در سال 1۳66 توسط وزارت نیرو برای تامین کلر شرکت های آب و فاضلاب در تبریز طراحی و عملیات اجرایی آن با 

همکاری شرکت دنورا از ایتالیا از سال 1۳72 با ساخت و ساز و نصب تجهیزات آغاز شد و در نهایت در نیمه دوم سال 1۳77 به بهره برداری رسید.
طی ماه های اخیر شایعاتی مبنی بر وجود آلایندگی زیست محیطی توسط کلرپارس مطرح شده است.

برگزاری اولین جلسه شورای راهبردی تامین اجتماعی استان البرز 
با حضور مدیران بیمه و درمان و شرکای اجتماعی در محل اداره کل 
استان تشکیل شد. داود سعد زاده مدیرکل تأمین اجتماعی استان 
ضمن عرض خیر مقدم به حضار اقدامات ددمنشانه رژیم جعلی و 
اشغالگر صهیونیستی بر علیه ملت مظلوم و ستمدیده فلسطین را 
محکوم کرد . داود سعد زاده در ابتدای جلسه ضمن تشریح ضابطه 
اجرایی شورای راهبردی هدف از تشکیل این شورا را هم افزایی و بهره 
مندی از خرد جمعی اعضای تشکل های بازنشستگی ، کارگری و 
کارفرمایی اعلام کردند و گفتند: جلسه ی شورای راهبردی مبتنی 
بر۳  اصل سه جانبه گرایی جهت اعتماد سازی و حل مسائل و 
مشکلاتی که مبتلا به سازمان تأمین اجتماعی هست برگزار می شود 
تا بتوانیم با کمک عزیزانی که در حوزه های مختلف برون سازمانی 
نقش موثری ایفا می کنند در راهبری سازمان به مدیران ارشد و 
همکاران ما کمک کنند . مدیرکل تأمین اجتماعی استان در بخشی 
از سخنانش با اشاره به اینکه مسائل و مشکلات تامین اجتماعی  

متعلق به، بیش از 46  میلیون نفر جمعیت در سراسر کشور و 
بیش از یک و نیم میلیون نفر از جمعیت استان البرز هست گفت 
: شما عزیزان هم افتخار این را دارید که روسای تشکل هایی هستید 
که می توانید با ارائه نقطه نظرات خود یاری رسان ما در جهت ارائه 

خدمات بهتر به این قشر عظیم از مخاطبین سازمان باشید .
وی  با اشاره به اهمیت و جایگاه تامین اجتماعی در قانون اساسی 
که بیش از نیمی از جمعیت کشور را تحت پوشش قرار داده و اصل 
۳ ،  29، 28 و 4۳ قانون اساسی به تامین اجتماعی اختصاص دارد 
گفت :  شاکله و شاه بیت تمام اصول مطابق با تامین اجتماعی اصل 
29 هست که اشاره دارد به اینکه آحاد جامعه باید تحت پوشش رفاه 

و تأمین اجتماعی قرار بگیرند.
سعد زاده گفت : در این راستا مدیرعامل سازمان ۳ اصل را برای 
همه ی ما تبیین کرده و بر اساس این ۳ اصل همه ی مدیران در 
دولت سیزدهم دارند تلاش می کنند تا تعهدات سازمان چه بیمه ای 

و چه درمانی را انجام بدهند .

مدیرکل تأمین اجتماعی استان با اشاره به سیاست های ابلاغی 
مقام معظم رهبری که راهبرد ما به عنوان منشور تامین اجتماعی 
طی دهه های آینده و گام دوم انقلاب است گفت : این سیاست های 
راهبردی اساسا سازمان تامین اجتماعی را سازمانی کارآمد، توانمند، 
چابک و هوشمند تعریف کرده و مقام معظم رهبری تاکید دارند 
هیچ طرح و برنامه ای در حوزه های اقتصادی ، خدماتی و اجتماعی 
در هیچ جای کشور قابلیت اجرایی ندارد مگر اینکه پیوست تامین 
اجتماعی داشته باشد. وی با اشاره به اینکه سازمان تأمین اجتماعی 
یک سازمان بین نسلی هست گفت : ما هر منابعی که برای سازمان 
داریم حق الناس است و هر وقت توازن تراز مالی سازمان بهم بخورد 

مشکلات عدیده ای را برای ما و جامعه هدف به وجود می آورد .
درصد   ۳5 الی   ۳0 که   مطلب  این  اعلام  با  پایان  در  ایشان 
از  شود  می  وصول  ماه  پایانی  روز  دو  در  سازمان  نقدینگی های 
کارفرمایان خواست پرداختی ها حق بیمه خود را برای روزهای پایانی 
ماه موکول ننمایند و با نگاه مساعدتی و تسهیل امور به سازمان 
نگاه کنند . در ادامه جلسه دکتر طاهر خانی مدیر درمان تأمین 
اجتماعی استان ضمن ارائه گزارشی از وضعیت فعلی مراکز درمانی 
سازمان در استان البرز گفتند: دیدگاه سازمان در خصوص جاهایی 
که کمبود مرکز ملکی درمانی داشته  باشیم بر اساس سطح بندی به 
دنبال توسعه آن هستیم. از جمله این مراکز ارتقا درمانگاه شهرستان 

فردیس از مرکز سرپایی به مرکز بستری می باشد .
مدیر درمان تأمین اجتماعی استان با اشاره به جمله مقام معظم 
رهبری که فرمودند بیمار در زمان بیماری نباید دغدغه ای به جز 
درد بیماری داشته باشد گفت: این بیانات نقشه راه درمان سازمان 
هست و ما بر اساس این بیانات به دنبال توسعه مراکز درمانی 
در سطح استان هستیم . در پایان روسا و نمایندگان تشکل های 
بازنشستگی، کارگری و کارفرمایی ضمن ابراز خرسندی از تشکیل این 
جلسه به بیان نقطه نظرات و دیدگاههای خود در رابطه با شورای 

راهبردی پرداختند .

تشکیل شورای راهبردی شرکای اجتماعی سازمان تامین اجتماعی در استان البرز


